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Półtorej roku temu mógł trafić do Romy. Zamiast tego, Marco Verratti, bo

o nim mowa, wylądował tego lata we francuskim PSG. Dziś media

zastanawiają się po raz wtóry nad szansami przejścia gracza do Romy, a

kartą przetargową może być De Rossi. Radio Radio skontaktowało się z

agentem pomocnika paryżan, Donato Di Camplim. 

 

- Wymiana De Rossiego na Verrattiego jest obecnie czystą fantazją, nie ma niczego

na tą chwilę. Marco podpisał kontrakt. Marco podpisał umowę zaledwie trzy

miesiące temu i PSG bardzo na niego liczy. Ancelotti powiedział, że jest kluczowym

graczem środka pola, a w ostatnich meczach nie grał z powodu drobnego problemu

mięśniowego. Na chwilę obecną wydaje się mi to za wczesne, również dlatego, że

PSG zainwestowało trzy miesiące temu dużo pieniędzy, stworzyło projekt i nie

sądzę, że ma ochotę na szybkie jego zakończenie.

 

Mówi się, że Verratti nie zaaklimatyzował się w Paryżu i tęskni za

Włochami. To prawda?

- Nic absolutnie o tym nie wiem. Czuje się dobrze, gra, nie widzę dlaczego powinien

byłby wracać. Marco jest spokojny, jak zawsze. Poza tym, że gra w PSG, dostał się

do drużyny narodowej.

Człowiekiem, który odmienił losy Verrattiego jest Zeman. Wymiana na De

Rossiego nie wydaje się czymś szalonym.

- Marco szanuje swojego byłego trenera, czasami rozmawiają. Bezwzględnie go ceni

i musi podziękować Czechowi, jednakże jakiekolwiek negocjacje byłby sprawą

trudną. Jeśli nadal będą wystawiać De Rossiego na aukcję, jego wartość bardzo

spadnie.

 

Co musiałoby się wydarzyć, żeby owa transakcja stała się realną?

- PSG powinno by zakomunikować o tej sprawie, ale do tej pory się to nie zdarzyło i

nie wiem czy się wydarzy, nie licząc zainteresowania Romy. Chciałbym wszystkim

przypomnieć, że pierwszy odkrywca Verrattiego zwie się Sabatini i że chciał go już w

Palermo.

Przed interwencją PSG, Verratti mógł wylądować w Romie?
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- Nie, tego lata nie rozmawialiśmy z Romą, nie była zainteresowana wydaniem tak

wielu pieniędzy.

 

Ile może być wart De Rossi?

- 15-20 mln euro.
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